
 
 
De SP is van mening dat bij jeugdzorg gestreefd moet worden naar optimale faciliteiten om te 
komen tot kwaliteit van zorg. De SP kreeg signalen dat de tarieven met name in West-Brabant 
West zodanig laag waren dat kwaliteit van zorg onder druk kwam te staan. De SP heeft daarom 
een motie ingediend met het doel dit inzichtelijk te maken. De wethouder heeft aangegeven 
dat hij op dit moment al bezig is met onderzoek waarvan hij de resultaten na de zomer zal 
voorleggen. De SP wacht dit af en besluit dan of de motie alsnog ingediend wordt.  
 

• In de Kamerbrief ‘naar een betere organisatie van jeugdhulp, jeugdbescherming en 
jeugdreclassering’ wordt door ministers De Jonge en Dekker de noodzaak geuit om,  bij algemene 
maatregel van bestuur, een aantal basiscomponenten vast te leggen– waaronder loon- en 
prijsbijstelling – die onderdeel zijn van het tarief bij de inkoop van jeugdhulp, jeugdbescherming 
en jeugdreclassering. Dit zodat gemeenten, jeugdhulpaanbieders en gecertificeerde instellingen 
beter weten wat zij van elkaar mogen verwachten; 

• Hiervoor is een wijziging in de Jeugdwet vereist en dus is dit niet zomaar gerealiseerd.  

• Vanaf 1 januari 2016 is binnen de regio West-Brabant West de oude bekostigingssystematiek 
overboord gegooid en wordt de jeugdhulp gefinancierd op basis van behaalde resultaten en niet 
meer op basis van product- en declaratiecodes; 

• De opbouw van de tarieven in de regio’s West-Brabant West en West-Brabant Oost verschillen 
hierdoor  (de tarieven in West-Brabant Oost zouden hoger zijn),  waarbij onduidelijk is of deze 
tarieven reëele prijsafspraken ondersteunen en de kwaliteit en continuïteit van de jeugdzorg niet 
in gevaar komt 

• Concurrentie op basis van tarief draagt niet bij aan kwaliteit en continuïteit van zorg en is 
onwenselijk naar de mening van de SP. Zeker gezien de kwetsbaarheid van deze groep 
zorgvragers. 

• We hebben uit verschillende bronnen vernomen dat de financiering met name in West-Brabant 
West niet voldoende kostendekkend is om kwaliteit en continuïteit te waarborgen.  

 
Zorginstellingen voelen zich onder druk gezet.  
Signalen die de SP bereiken komen vaak niet overeen met de signalen die ons vanuit de wethouder 
bereiken.  
Zo hebben wij vernomen dat  

- Een Overname kandidaat is  afgehaakt in WBW vanwege te lage tarieven 
- Bij Overname van een groep kwetsbare jeugdigen met autisme direct werd overgegaan tot 

het verplaatsen van jeugdigen. Daaruit blijkt dat men niet op de hoogte is van de behoeften 
van deze doelgroep en werd niet voldaan aan kwaliteit en continuïteit van zorg.  

 
De SP is van mening dat aspecten als reële kostprijs, personeelsbezetting, cliënt- en 
personeelstevredenheid daarom moeten worden betrokken in de opbouw van de tarieven in de 
jeugdzorg, met als doel vast te kunnen stellen of de kwaliteit en continuïteit van de jeugdzorg in de 
regio West-Brabant West voldoende is gewaarborgd. 
Inzicht 
1 naar deze aspecten vindt de SP daarom van groot belang.  
Daarom dienen wij samen met de PvdA, D66, VLP en de CU de volgende motie in:  
 
 

 
 

 
 



 
 

MOTIE  
Onderzoek opbouw tarieven jeugdzorg 

 
De raad van de gemeente Roosendaal, in vergadering bijeen op 5 maart 2020, gehoord hebbende de 
beraadslagingen over raadsmededeling 70-2019 Kamerbrief naar een betere organisatie van 
jeugdhulp, jeugdbescherming, jeugdreclassering: 
 
Constaterende dat:  

• In de Kamerbrief ‘naar een betere organisatie van jeugdhulp, jeugdbescherming en 
jeugdreclassering’ de noodzaak wordt geuit door ministers De Jonge en Dekker om, het bij 
algemene maatregel van bestuur vastleggen van een aantal basiscomponenten – waaronder 
loon- en prijsbijstelling – die onderdeel zijn van het tarief bij de inkoop van jeugdhulp, 
jeugdbescherming en jeugdreclassering. Dit zodat gemeenten, jeugdhulpaanbieders en 
gecertificeerde instellingen beter weten wat zij van elkaar mogen verwachten; 

• Dit een wijziging in de Jeugdwet vereist en dus niet zomaar gerealiseerd is; 
 
Overwegende dat: 

• Vanaf 1 januari 2016 de regio West-Brabant West de oude bekostigingssystematiek overboord 
heeft gegooid en de jeugdhulp financiert op basis van behaalde resultaten en niet meer op basis 
van product- en declaratiecodes; 

• Hiermee de opbouw van de tarieven in de regio’s West-Brabant West en West-Brabant Oost 
verschillen (de tarieven in West-Brabant Oost zouden hoger zijn), waarbij onduidelijk is of deze 
tarieven reëele prijsafspraken ondersteunen en de kwaliteit en continuïteit van de jeugdzorg niet 
in gevaar komt; 

 
Van mening zijnde dat:  

• Het voor de kwaliteit van de geboden jeugdzorg van belang is dat aanbieders voldoende 
financiële middelen ter beschikking krijgen om goede zorg te leveren;  

• Teneinde problemen te voorkomen het wenselijk is dat er een onderzoek wordt gedaan naar de 
opbouw van de tarieven in de jeugdzorg, om vast te kunnen stellen of met de prijsafspraken die 
West-Brabant West hanteert, de kwaliteit en continuïteit van de jeugdzorg voldoende is 
gewaarborgd; 

 
Verzoekt het college: 

1. Inzichtelijk te maken wat de reële kostprijs is om te komen tot zorg waarbij kwalitatief en 
kwantitatief goede personeelsbezetting gegarandeerd is om te leiden tot optimale client en 
personeelstevredenheid.  

2. Inzichtelijk te maken hoe de huidig gehanteerde tarieven zich verhouden tot deze kostprijs in 
zowel WBW als WBO 

3. De raad hierover te informeren middels een raadsmededeling voor de zomer van 2020 
4. Indien blijkt dat huidig gehanteerde tarieven niet kunnen lijden tot een reële kostprijs erop 

toe te zien dat de tarieven binnen 2 maanden worden aangepast.  
 
 
En gaat over tot de orde van de vergadering. 
 
Namens, 
SP, Marion Heessels 


